
Referat Bestyrelsesmøde Venøboen tirsdag d. 20. juni 2023 

Tilstede: Søren, Per Mikkelsen, Annette, HP, Alice, Ane Kathrine 

1. Jubilæum: Annette og HP er i festudvalget. GIF, musikforeningen, havnebestyrelsen er spurgt 

om tilskud og dette er bevilget. Fejringen skal ske lørdag d. 22. juli:  

Planen er: et eftermiddagsarrangement med f.eks bobler, kransekage, petit fours, chips, 

kaffe.  

Kirken spørges om tilskud.  (Annette) 

Annette, HP laver aftaler med om band sammen med Anders Kristensen.  

Hvad skal der være for børnene?  

Alice undersøger ang. kagetapas 

AK laver konkurrence og præmie, samt finder tegnegrej, stentusch mm.   

 

2. opfølgning på møde med havnebestyrelsen 

Venøboen har inviteret Havnebestyrelsen til møde ang. Udvikling på havnen og ønske om 

videreførelse af ”båndet ml. kirkeskoven og havnen”, hvor der i første omgang skulle være 

legeplads i skoven og senere drøftelse om legeplads på havnen. Venøboens bestyrelse 

melder ud, at der ikke er mulighed for at arbejde videre med planen, da der ikke er andre 

offentlige områder med mulighed for legeplads.  

Venøboen er kommet med forslag om udvikling af havnen, som havnebestyrelsen kan drøfte.  

Der har været drøftelse af antallet af autocampere på havnen. I forbindelse med gratis færge 

i påsken har der været langt flere autocamperovernatninger end der er tilladelse til, samt at 

overnatningerne har foregået udenfor de reglementerede pladser. ( Der er kommunal 

tilladelse til 4 autocampere på havnen på fastlagt sted). 

Problemet skal drøftes efter sommeren; om det blot har været en enlig svale i påsken eller 

om det er et generelt problem.  

3. Venøboen bakker op om cykelsti langs Strandbjerggårdvej. Per M. har været til møde med 

grundejerforeninger i Bremdal. Mange fordele ved en cykelsti – ikke mindst pga. 

trafiksikkerhed.  

4. bord/bænkesæt el. bænke. Flere har ytret ønske om flere siddepladser rundt om på Venø. 

Venøboen bakker op om ønsket om at kunne hvile benene på udflugter rundt på Venø. 

Venøboen søger midler til indkøb af dette. Aftaler om placering kommer senere.  

5. Strandbeskyttelseslinjen/høringssvar om planlov. JB har udfattet høringssvar på planloven; 

VB takker for den utrættelige indsats og sender høringssvaret.   

6. info fra årsmøde fra SADS:  

- mulighed for at spisesteder kan få besøg af det grønne rejsehold, som kan hjælpe med 

sparring i forhold til udvikling af mere grøn mad. AF sender materialet til øens 

spisesteder, som selv kan tage initiativ til at deltage i dette.  

- LAG midler – sidste frist 24. august. AF laver ansøgning om bænke 

- Kommunekonference d 11. oktober. Der kommer invitation senere.  

- Repræsentantskabsmøde 10-12. november 

- Næste generalforsamling i SADS – 24-26. maj 2024 

 

Evt:  

Ved Inge Baggesens begravelse blev der efter hendes ønske, i stedet for blomster, 

doneret 4500 kr til Venøs Udviklingsfond. Smuk gestus fra Inge, som har været aktiv 

Venøbo i mange år.  

- Ingen nye tilflyttere.  



- Venøpostkort afleveres forskellige steder hvor det er aktuelt, Humlum Strand, Toftum, 

Grand Hotel, ( AK) 

- Næste møde: August 17. august kl. 19.  

 

 

 

 

 


